

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3072658

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	HOPITAL FOCH	09/19/2014
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	MEDSTEER	
Street Address:	25 RUE PASTEUR	
City:	GROSLAY	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	95410	
PROPERTY NUMBERS Total: 2		
Property Type	Number	
Application Number:	13144921	
Application Number:	13144917	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(949)760-9502	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	949-760-0404	
Email:	efiling@knobbe.com	
Correspondent Name:	KNOBBE, MARTENS, OLSON & BEAR, LLP	
Address Line 1:	2040 MAIN STREET	
Address Line 2:	14TH FLOOR	
Address Line 4:	IRVINE, CALIFORNIA 92614	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BIN 13P0281	
NAME OF SUBMITTER:	RAYMOND D. SMITH (REG. NO. 55,634)	
SIGNATURE:	/Raymond D. Smith/	
DATE SIGNED:	10/20/2014	
Total Attachments: 3		
source=Assignment -LAVOI21#page1.tif		
source=Assignment -LAVOI21#page2.tif		
source=Assignment -LAVOI21#page3.tif		

ACTE CONFIRMATIF DE CESSION	CONFIRMATORY DEED OF ASSIGNMENT
<u>ENTRE LES SOUSSIGNEES</u> HOPITAL FOCH Association à but non lucratif organisée en France selon la loi du 1^{er} juillet 1901 ayant son adresse au: 40 rue Worth 92150 Suresnes FRANCE ci-après désignées la « Cédante » <u>d'une part,</u> <u>ET</u> MedSTEER Société par Actions Simplifiée immatriculée au Registre National du Commerce et des Sociétés sous le n° 528 545 783 ayant son siège au: 25 rue Pasteur 95410 Groslay FRANCE ci-après désignée la « Cessionnaire » <u>d'autre part,</u> <u>IL EST EXPOSE QUE :</u> La Cédante est seule titulaire des demandes de brevet et brevets ci-après désignés « Brevets » et cités dans le document ci-après intitulé « Annexe ». Par un acte sous seing privé signé le 22 octobre 2013, la Cédante a cédé la totalité de ses droits sur les Brevets susvisés à la Cessionnaire en échange d'une valable et juste contrepartie. L'objet des présentes est de confirmer ce transfert de propriété afin de procéder à son	<u>BETWEEN THE UNDERSIGNED</u> HOPITAL FOCH A non-profit association organized in France under the law of July 1, 1901 having its registered address at: 40 rue Worth 92150 Suresnes FRANCE hereafter called the "Assignor" <u>on one hand,</u> <u>AND</u> MedSTEER A French "Société par Actions Simplifiée" registered in the French Trade and Commercial and Register under No. 528 545 783 having its head office at: 25 rue Pasteur 95410 Groslay FRANCE hereafter called the "Assignee" <u>on the other hand,</u> <u>THE FOLLOWING HAS BEEN STATED:</u> The Assignor is the sole owner of the patent applications and patents hereafter called "Patents" and listed in the document hereafter titled "Schedule". By a private deed signed on October 22, 2013, the Assignor has assigned its total ownership on the above cited Patents to the Assignee in exchange of a good and valuable consideration. The purpose of the present deed is to confirm

JHKC BIN 13P0281 - FR-OEB-USA

1/3

TL JYR

JHKC BIN 13P0281 - FR-OEB-USA

2/3

inscription auprès des Offices des Brevets concernés.

IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :

1. Par les présentes, la Cédantes confirme le transfert au profit du Cessionnaire, qui accepte, de tous ses droits de propriété sur les Brevets, sans exception ni réserve.
2. En conséquence, la Cessionnaire pourra par conséquent exploiter les Brevets, en concéder des licences à des tiers, aliéner leurs droits et poursuivre les contrefacteurs même pour des faits antérieurs à la présente cession dans les conditions prévues dans l'acte signé le 22 octobre 2013.
3. La présente confirmation ne modifie pas les conditions du transfert de propriété intervenu précédemment entre les parties.
4. Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'une copie ou d'un original de cet acte pour procéder à l'inscription de cette cession sur les registres nationaux des brevets concernés.

En deux exemplaires originaux

HOPITAL FOCH

Nom/Name: Jean-Yves RIOU

Qualité/Title: Directeur Général Adjoint

Fait à/Done at: SURESNES

Le/On: 19/09/2014

HOPITAL FOCH
Direction Générale
40 rue Worth - BP 36
92151 SURESNES CEDEX
Tél. 01 46 25 21 64

TL JYR.

JHKC BIN 13P0281 - FR-OEB-USA

this transfer of ownership in order to proceed with its recordal with the concerned Patent Offices.

THE FOLLOWING HAS BEEN AGREED UPON:

1. The Assignor hereby confirms the transfer to the Assignee, who accepts, of all its rights of ownership and use to the Patents, without any restriction nor reserve.
2. The Parties will be consequently in a position to use the Patents, to grant licenses to third parties, to alienate their rights and sue possible infringers even for facts prior to the present assignment in the conditions defined in the deed signed on October 22, 2013.
3. The present confirmatory deed of assignment does not alter the provisions of the previous transfer of ownership occurred between the parties.
4. All powers are given to the bearer of a mere copy of this deed or an original one to proceed with the recordal of this assignment on the national patent registers held at the National Institute of Industrial Property.

In two original copies

MedSTEER

Nom/Name: CHAZOT

Qualité/Title: CEO

Fait à/Done at: Groslay

Le/On: 11/09/2014

MEDSTEER SAS
25 rue PASTEUR
95410 GROSLAY
528 545 783 RCS PONTOISE

ANNEXE/SCHEDULE

Patent Country (Code)	Priority No.	No. of Claims	Date of Filing	No. of Pages	Date of Publication	No. of Claims	Date of Grant	Date of Expiration
EP	FR 0950213	09801743.7	04/12/2009	2389208	30/11/2011			04/12/2029
EP	FR 0950215	09801497.0	04/12/2009	2391409	07/12/2011			04/12/2029
FR		0950215	15/01/2009	2940913	16/07/2010	0950215	19/07/2013	15/01/2029
FR		0950213	15/01/2009	2940912	16/07/2010	0950213	22/07/2013	15/01/2029
US	FR 0950213	13/144917	04/12/2009	US-2012- 0010591-A1	12/01/2012			04/12/2029
US	FR 0950215	13/144921	04/12/2009	US-2011- 0295196-A1	01/12/2011			04/12/2029

PC JYR